
 

 

 

Zápis z jednání VV ČSJ 

čtvrtek, 15. srpna 2024, 12:00 – on-line jednání přes Microsoft Teams 

Přítomni: 

Výkonný výbor (VV): Jiří Hýža (JH) (od 13:42), Petra Kafková (PK), Marek Pavlovský (MP), Petr 
Přikryl (PP), Martin Soušek (MS), Radim Vašík (RV)  

 
Generální sekretář ČSJ: Dana Dvořáková (DD) 

Kontrolní komise: Jiří Bobek (JB), Václav Brabec (VB) (od 13:44) 

Hosté: Eva Skořepová (ES) (do 12:18) 

Omluveni: Štěpán Novotný (ŠN)  

 

(i) Projednání zápisu z předchozího zasedání VV ČSJ a kontrola úkolů 

 
Zápis z červencového zasedání Výkonného výboru byl jednohlasně schválen bez připomínek.  

 
K úkolu 24-05 (Vyplatit první část upravených budgetů SpS a SCM pro sezonu 23/24 na základě 
zaslaného vyúčtování): Úkol trvá. MS informoval, že vyplácení první části upravených budgetů SpS 
a SCM pro sezonu 23/24 na základě zaslaného vyúčtování probíhá průběžně. 
 
K úkolu 24-07 (Vyplatit poslední část budgetů pro jednotlivé reprezentanty RD 28 pro zbytek sezony 24 
na základě zaslaného vyúčtování): Úkol trvá. MS informoval, že vyplácení poslední části budgetů pro 
jednotlivé reprezentanty RD 28 pro zbytek sezony 24 na základě zaslaného vyúčtování probíhá 
průběžně. 
 
K úkolu 24-08 (Vyplatit závodníkům schválený příspěvek na akce MS/ME 2024 v souladu se směrnicí 
C20 na základě vyúčtování): Úkol trvá. MS informoval, že vyplácení příspěvku na akce MS/ME 2024 
v souladu se směrnicí C20 a na základě zaslaného vyúčtování probíhá průběžně. 
 
 

(ii) Sportovní úsek ČSJ 

 

V červenci a na začátku srpna dosáhli naši jachtaři tyto významné výsledky a úspěchy, které je třeba 

vyzdvihnout:  

Výkonný výbor ČSJ gratuluje Kateřině Švíkové k 9. místu ve třídě iQFoil a Zofii Burské a Sáře Tkadlecové 

k 19. místu ve třídě 49erFX a všem děkuje za skvělou reprezentaci na Olympijských hrách v Marseille.   

Dále VV ČSJ gratuluje Kristýně Chalupníkové k bronzu ve třídě Techno 293+ celkově a ke zlatu 

v kategorii Techno 293+ open a Adéle Polívkové k bronzu v kategorii Techno 293 U13 5.0 dívky na 

mistrovství světa na Balatonu. Gratuluje také sestrám Monice a Kristýně Křenkovým k zisku dvou 

stříbrných medailí na mistrovství světa třídy RS Feva v Holandsku – v kategorii dívky a family, a posádce 



 

 

Karolína Lojková – Petr Pelnář k zisku zlaté medaile na mistrovství světa třídy 29er v kategorii U17 mix 

v Dánsku a gratuluje k výsledku 14. místo celkově (258 posádek – nejlepší český výkon ve třídě 29er 

v historii) Lukáši Krausovi a Ondřeji Baštářovi. 

VV ČSJ také oceňuje tři umístění v první desítce na juniorském mistrovství světa World Sailing na Gardě 

– 4. místo Nely Sadílkové z RODOP iQFOiL Teamu, 7. místo Lindy Dokoupilové ve třídě ILCA 6 a 7. místo 

posádky Nela Viščorová a Anna Košťálová na 29eru. 

VV ČSJ rovněž děkuje Yacht Clubu Baník Most za pomoc se zajištěním účasti Českého jachtingu na 

Olympijském festivalu v Mostě.  

 
1) informace z komise vrcholového sportu 

 
ŠN – předal informace z průběhu konání LOH 2024. Zpráva ŠN jako Team leadera na OH 2024 
v Marseille je přílohou tohoto zápisu. 
 
ŠN – předložil návrh KVS ČSJ ohodnocení za výsledky na MS a ME pro členy RD a juniory v souladu se 
směrnicí C21: 

Jméno závod  umístění odměna 

L. Dokoupilová 2024 Youth WS MS, ITA 7. 22 356 Kč 

N. Viščorová - A. Košťálová 2024 Youth WS MS, ITA 7. 22 356 Kč 

L. Kraus - O. Baštář 2024 Youth WS MS, ITA 11. 16 841 Kč 

N. Sadílková 2024 Youth WS MS, ITA 4. 29 629 Kč 

N. Sadílková 2024 IQF Y&J ME, FRA 3. 20 190 Kč 

B. Dokoupilová 2024 ILCA 4 MS, POR 5. 26 668 Kč 

L. Kraus - O. Baštář 2024 29er MS, DEN 14. 14 024 Kč 

K. Chalupníková 2024 T293 MS U17, HUN 13. 14 881 Kč 

I. Bauerová 2024 T293 MS U15, HUN 14. 14 024 Kč 

K. Štěpánková 2024 T293 MS U15, HUN 15. 13 233 Kč 

V. Koška 2024 Formula Kite U21 MS 4. 29 629 Kč 

M. Křenková - K. Křenková 2024 RS Feva MS, NED 11. 16 841 Kč 

CELKEM   240 672 Kč 

 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje v souladu se směrnicí C21 – ohodnocení za výsledky na 
MS a ME pro členy RD a juniory na základě návrhu předsedy KVS následující vyplacení odměn za 
výsledky: MS WS Youth, ITA – Linda Dokoupilová 22 356 Kč, Nela Viščorová – Anna Košťálová 22 356 
Kč, Lukáš Kraus – Ondřej Baštář 16 841 Kč, Nela Sadílková 29 629 Kč. ME IQF Y&J, FRA – Nela Sadílková 
20 190 Kč. MS ILCA 4, POR – Beáta Dokoupilová 26 668 Kč. MS 29er, DEN – Lukáš Kraus – Ondřej Baštář 
14 024 Kč. MS T293 U17, HUN – Klára Chalupníková 14 881 Kč. MS T293 U15, HUN – Ina Bauerová 
14 024 Kč, Kristýna Štěpánková 13 233 Kč. MS Formula Kite U21 – Vojtěch Koška 29 629 Kč. MS RS 
Feva, NED – Monika Křenková – Kristýna Křenková 16 841 Kč.  Vyplacení odměn za výsledky v celkové 
částce 240 672 Kč bude vyplaceno z rezervy svazu (rozpočtová kapitola 4505) na základě zaslaného 
vyúčtování. 
 
Výsledky hlasování: pro: PK, MP, PP, MS, RV                       proti: 0 zdržel se: 0 
Návrh usnesení byl schválen. 
 



 

 

 

2) informace z komise mládeže, činnost SCM a SpS 
 
PP – podal informace z jednání komise mládeže ČSJ, které se konalo 7. 8. 2024 online prostřednictvím 
MS Teams. Zápis z jednání KM je přílohou tohoto zápisu. 
VV bere předložené informace na vědomí. 
 
PP – předložil návrh KM na vyplacení příspěvku 4 444 Kč pro 9 členů SpS A Optimist, který jim náleží ze 

sponzorského daru 40 000 Kč od spolčenosti YachtNet. ČSJ za tento dar spolčenosti YachtNet děkuje 

a věří v další budoucí spolupráci. 

 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje návrh KM na vyplacení příspěvku 4 444 Kč každému 

z devíti členů SpS A Optimist (Liliana Dymáková, Tereza Chlumská, Anna Skořepová, Tomáš Grodl, 

Vladimír Kováč, Patrick Štafa, David Hrubý, Jakub Lojka, Marek Štolba), který jim náleží ze sponzorského 

daru 40 000 Kč od společnosti YachtNet. 

 

Výsledky hlasování: pro: PK, MP, PP, MS, RV                       proti: 0 zdržel se: 0 

Návrh usnesení byl schválen. 

 

VV bere na vědomí rozdělení rozpočtové položky KM 1203. 

 
VV bere na vědomí informaci KM ČSJ, že Beata Dokoupilová je zařazena pro rok 2024 do SCM A ILCA 
bez finanční podpory. 
 

PP – podal informace o činnosti družstev SCM a SpS. Zprávy trenérů SCM a SpS za červenec jsou 

přílohou tohoto zápisu.  

  

 

3) informace trenérsko-metodické komise a jachtařské akademie 
 
PK – informovala, že ve dnech 2. – 4. 8. 2024 proběhla na Nechranicích v rámci Rekvalifikace na trenéra 
jachtingu II. třídy 1. část praktického semináře pod vedením Jana Čutky a reprezentačního trenéra SPS 
Optimist Jakuba Halouzky. 

PK – informovala, že ve dnech 6. – 8. 9. 2024 se bude konat v rámci Rekvalifikace na trenéra jachtingu 

II. třídy 2. část praktického semináře, a to pod vedením Milana Hájka a Jakuba Kozelského.  

 

4) informace z jednání sportovního úseku 
 
Nebyly předloženy žádné návrhy. 

 
 

5) nominace na mezinárodní závody 
 
PP – předložil návrh trenéra SpS Q Jakuba Halouzky na jmenovitou nominaci pro MS  Optimist 2024: 
Závodníci: Liliana Dymáková, Tomáš Grodl, Anna Skořepová, Emily Lejhancová, Hynek Zákoucký  
Trenér: Jakub Halouzka  
Team leader: Jiří Dymák  
 



 

 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje návrh trenéra SpS Q Jakuba Halouzky na jmenovitou 
nominaci pro MS Optimist 2024. Závodníci: Liliana Dymáková, Tomáš Grodl, Anna Skořepová, Emily 
Lejhancová, Hynek Zákoucký. Trenér: Jakub Halouzka. Team leader: Jiří Dymák. 
 

Výsledky hlasování: pro: PK, MP, PP, RV                       proti: 0 zdržel se: 0 nehlasoval: MS 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
 

(iii) Administrativně-technický úsek ČSJ 

 

1) mistrovství ČR 
 
VV vzal na vědomí zprávu garanta Jana Mariana z MČR Star. 
 
MP – podal informace z posledního závodu série České jachtařské ligy, který se konal na jezeře Most. 
Výsledek série zde byl vyhlášen jako finální pořadí MČR jachtařské ligy pro rok 2024. 
VV vzal předložené informace na vědomí. 
 

 

2) informace z PR komise 
 
PR komise ČSJ zveřejnuje termín slavnostního vyhlášení ankety „Jachtař roku 2024“, které se bude 
konat 29. 11. 2024 v Praze. 
 
ES –  informovala o pokrytí mediálních výstupů jachtingu z OH 2024 v Marseille.  

 

ES – podala informace z průběhu a prezentace jachtingu na Olympijském festivalu v Mostě. 
Výkonný výbor PR manažerce ČSJ děkuje za velmi dobrou prezentaci jachtingu, jak v mediích, tak na 
festivalu v Mostě, a bere předložené informace na vědomí. 
 
 

3) informace z komise klubů, komise lodních tříd 
 

Nebyly předloženy žádné informace. 
 

 

4) informace z komise rozhodčích, komise HZS a komise měřičů a technických inspektorů 
 
MP – informoval, že KR ustanovila pracovní skupinu pod vedením Jana Blahoňovského, která pracuje 
na překladu Závodních pravidel jachtingu 2025-2028. 
 
 

5) aktuální čerpání rozpočtu ČSJ 
 
RV – informoval Výkonný výbor o stavu čerpání rozpočtu roku 2024 ke dni 14. 8. 2024. 

 

PP – informoval, že nejpozději na zářijovém jednání VV ČSJ bude předložen návrh na rozdělení položek 

rozpočtu 1301 (Podpora klubů) a 1302 (podpora ALT). 

 
 



 

 

(iv) Informace předsedy VV ČSJ a generálního sekretáře ČSJ 

 
RV – informoval, že dne 19. 7. 2024 podepsal a odeslal žádost o znovu zařazení jachtingu do programu 
Letní olympiády dětí a mládeže 2026 v Praze. Dne 12. 8. 2024 obdržel ČSJ odpověď z magistrátu hl. m. 
Prahy, že naši žádost berou na vědomí, a že jednání se sportovními svazy a ČOV budou probíhat 
v následujících týdnech. 
 
RV – informoval, že na World Sailing bylo v požadovaném termínu zasláno hlasování za ČSJ ke změnám 

stanov WS. 

RV – informoval, že na základě rozhodnutí Valné hromady ČSJ konané 23. 3. 2024, VH rozhodla 
o vyloučení některých členů ČSJ, a to z důvodu nedodržování vnitřních předpisů ČSJ dle Oddílu II.3 
písm. (b) bod (ii) Stanov ČSJ. Vyloučení se netýká členů, kteří do 30. 6. 2024 doplnili požadavky 
stanovené registračním řádem ČSJ. Toto usnesení nabylo účinnosti 30. 6. 2024. Nabytím účinnosti 
tohoto usnesení zaniklo členství členům: 1119 "NYK & RS", z.s., 1142 Jachtklub ČZU – OJ TJ ČZU, 1616 
Jacht klub Litoměřice, 2111 Jachtsport Brno, z.s. 
 
RV – informoval, že dne 24. 7. 2024 podepsal a odeslal předsedkyni ALT 29er a 49er doporučující dopis 
k přihlášce na ME 29er 2026 a 2027. 
 
RV – informoval, že dne 30. 7. 2024 byla na World Sailing zaslána nominace Václava Brabce do tří 

pracovních komisí a podkomisí mezinárodní jachtařské federace WS, a to: Race Officials Committee, 

Racing Rules Committee a International Judges Sub-committee. 

RV – informoval, že NSA na svém webu zveřejnila změny, které se promítnou do hodnocení prioritizace 
po OH 2024. Na základě této informace byla dne 13. 8. 2024 odeslána na NSA prostřednictvím DS 
žádost o sdělení výsledků posledního bodového hodnocení prioritizace sportu NSA pro Český svaz 
jachtingu. 
 
RV – informoval, že dne 24. 7. 2024 zveřejnila NSA investiční výzvu 16/2024 Movité investice – rozvoj 
materiálně technické základny sportovních svazů ZPS 2024. Maximální výše dotace pro svaz je 
1 000 000 Kč. Povinná je 15% spoluúčast. Potřeby čerpání této datace projedná ŠN s kluby pracujícími 
se zdravotně postiženými sportovci a na základě výstupů z jednání bude případná žádost podána. 
 
RV – informoval, že dne 2. 8. 2024 obdržel Český svaz jachtingu od NSA prostřednictvím DS doporučení 
k úpravě žádosti ve Výzvě 3/2024 Podpora sportovních svazů – Parasport 2024. ČSJ ve stanovené lhůtě 
žádost dle doporučení upravil a odeslal na NSA. 
 
RV – dne 14. 8. 2024 podepsal smlouvu o spolupráci pro MMČR mládeže 2024 s firmou LKQ CZ (Auto 
Kelly). 
 
RV – informoval, že dne 15. 8. 2024 podepsal smlouvu o užití účetního programu ACONTO se 
společností PCS – Software, spol s r.o. 
 
 

(v) Různé 

 
RV – informoval, že aktuálně je webu nově zřízená možnost uzavřít roční cestovní pojištění. 
 
RV – informoval, že se aktuálně připravuje přesun databázové části informačního systému na webu 
ČSJ, a to do konce srpna. V souvislosti s tímto přesunem bude po nezbytně nutnou dobu celý web 



 

 

sailing.cz mimo provoz. Informace o upřesnění času tohoto zásahu bude prezentována na webu ČSJ 
v aktualitách. 
 
JB – předložil zprávu o činnosti Kontrolní komise ČSJ VH ČSJ, která byla přečtena delegátům březnové 
VH ČSJ. Přečtená zpráva je přílohou tohoto zápisu. VV vzal předložené informace na vědomí.  
 
JB – předložil zjištění Kontrolní komise ČSJ ze dne 14. 8. 2024 k vyúčtování členů RD za r. 2023 (kapitola 

1101 a 1102). Tímto dokumentem se bude zabývat ŠN (za SÚ ČSJ) a ekonom ČSJ, kteří následně 

předloží VV ČSJ jejich závěry a doporučení. 

 
 
 

 

Příští zasedání VV se bude konat ve čtvrtek, 19. září 2024 od 12 hod. přes Microsoft Teams. 

 

Zapsala: 

Dana Dvořáková 

Generální sekretář ČSJ 

 

Seznam příloh: 

1. Soupis usnesení z jednání VV ČSJ 15. 8. 2024 

2. Zprávy trenérů SCM a SpS za červenec  

3. Zápis z jednání KM ČSJ – 7. 8. 2024 

4. Zpráva KK ČSJ předložená delegátům březnové VH ČSJ 

 

 

 

 



 

 

Soupis usnesení z jednání VV ČSJ 

čtvrtek, 15. srpna 2024, 12:00 – on-line jednání přes Microsoft Teams 

Přítomni: 

Výkonný výbor (VV): Jiří Hýža (JH) (od 13:42), Petra Kafková (PK), Marek Pavlovský (MP), Petr 
Přikryl (PP), Martin Soušek (MS), Radim Vašík (RV)  

 
Generální sekretář ČSJ: Dana Dvořáková (DD) 

Kontrolní komise: Jiří Bobek (JB), Václav Brabec (VB) (od 13:44) 

Hosté: Eva Skořepová (ES) (do 12:18) 

Omluveni: Štěpán Novotný (ŠN)  

 

1. Výkonný výbor ČSJ schvaluje v souladu se směrnicí C21 – ohodnocení za výsledky na MS a ME pro 

členy RD a juniory na základě návrhu předsedy KVS následující vyplacení odměn za výsledky: MS 

WS Youth, ITA – Linda Dokoupilová 22 356 Kč, Nela Viščorová – Anna Košťálová 22 356 Kč, Lukáš 

Kraus – Ondřej Baštář 16 841 Kč, Nela Sadílková 29 629 Kč. ME IQF Y&J, FRA – Nela Sadílková 

20 190 Kč. MS ILCA 4, POR – Beáta Dokoupilová 26 668 Kč. MS 29er, DEN – Lukáš Kraus – Ondřej 

Baštář 14 024 Kč. MS T293 U17, HUN – Klára Chalupníková 14 881 Kč. MS T293 U15, HUN – Ina 

Bauerová 14 024 Kč, Kristýna Štěpánková 13 233 Kč. MS Formula Kite U21 – Vojtěch Koška 29 629 

Kč. MS RS Feva, NED – Monika Křenková – Kristýna Křenková 16 841 Kč.  Vyplacení odměn za 

výsledky v celkové částce 240 672 Kč bude vyplaceno z rezervy svazu (rozpočtová kapitola 4505) 

na základě zaslaného vyúčtování. 

2. Výkonný výbor ČSJ schvaluje návrh KM na vyplacení příspěvku 4 444 Kč každému z devíti členů SpS 

A Optimist (Liliana Dymáková, Tereza Chlumská, Anna Skořepová, Tomáš Grodl, Vladimír Kováč, 

Patrick Štafa, David Hrubý, Jakub Lojka, Marek Štolba), který jim náleží ze sponzorského daru 

40 000 Kč od společnosti YachtNet. 

3. Výkonný výbor ČSJ schvaluje návrh trenéra SpS Q Jakuba Halouzky na jmenovitou nominaci pro MS 

Optimist 2024. Závodníci: Liliana Dymáková, Tomáš Grodl, Anna Skořepová, Emily Lejhancová, 

Hynek Zákoucký. Trenér: Jakub Halouzka. Team leader: Jiří Dymák. 

 



Zápis z 9. jednání Komise Mládeže 2023-2027 

Dne 7.8. 2024 od 20:00 Online MS Teams  

Přítomni: Přikryl Petr, Jana Košťálová, Petr Bříza, Michal Lojka,  

 Omluveni: Ondra Bobek, Dan Audy, jan štěpánek 

Hosté: Štěpán Novotný, Jakub Halouzka 

 

1. KM se zabývala postupem inventury majetku ČSJ v oblasti LT Optimist k tomu  KM připravuje 

předání první skupiny zapůjčených lodí klubům. 

 

2. V roce 2024 končí 5 leté období zápůjček lodí FarEast, které byly půjčeny do klubů od 
sezóny 2020. 
1/ KM předložila seznam lodí, u kterých kluby splnily podmínky užívání (v příloze) a VV 
CSJ bere na vědomí, že tyto kluby mohou, v souladu s článkem 5.7 Smlouvy o výpůjčce, 
požádat o uplatnění opčního práva na odkup lodě do jejich majetku za částku 5.000 Kč.    
2/ KM předložila seznam lodí, u kterých kluby nesplnily podmínky užívání (v příloze). VV 
CSJ rozhodl o zaslání výzvy těmto klubům k vrácení lodí zpět do skladu ČSJ. 
3/ KM navrhuje v  případě, že si klub bude chtít loď následně odkoupit, bude podmínkou 
doložit jméno aktivního závodníka registrovaného v ČSJ, který bude loď v následujících 
sezónách používat při závodech. Prodejní cena bude u jednotlivých lodí stanovena takto: 
5000 Kč + 4000Kč za každý rok, kdy klub nedoložil splnění bodu 5.8 Smlouvy o výpůjčce, 
tedy účast lodě na MČR nebo závodě koeficientu 8iz.  
Klubům bude odeslána výzva k uplatnění opčního práva, resp. vrácení lodě do skladu 
ČSJ. 
 
 

3. Trenér SPS Optimist Jakub Halouzka předložil návrh: 

 
 Jmenovité složení výpravy na mistrovství světa 2024 v LT Optimist 

 

Závodníci: Liliana Dymáková, Tomáš Grodl, Anna Skořepová, Emily Lejhancová, 

Hynek Zákoucký 

 

Trenér: Jakub Halouzka 

 

Team leader: Jiří Dymák 

 

Předložený návrh byl jednomyslně přítomnými členy KM schválen a bude předložen na příštím jednání 

VV ČSJ 

V souvislosti s financováním MS a ME LT Optmist KM navrhujeme vyplatit zbývající část budgetu pro 

závodníky SPS Optimist ve výši 195000,- a rozdělt je rovný dílen mezi obě akce .To znamená 97500,- 

pro účastníky ME a 97500,- pro účastníky MS. Konečné rozdělení mezi jednotlivé účastníky  proběhne 

na základě výpočtu trenéra SPS Jakuba Halouzky a hodnotícího modelu tak jak v minulých letech. 

 



4. KM navrhuje vyplacení příspěvku 4444,- pro členy SPS A Optimist který jim náleží ze 

sponzorského daru 40000,- od spolčenosti YachtNet .Tímto ČSJ za tento dar děkuje a věříme 

v budoucí spolupráci. 

 

 

5. KM se zabývala žádostí M. Dokoupilové o zařazení dcery Beaty Dokoupilové  do SCM A ILCA 

na základě dosažených výsledků. Objasnění situace se ujal trenér SCM ILCA Štěpán Novotný. 

KM hlasováním přítomných jednomyslně souhlasí se zařazením do SCM A ILCA pro rok 2024 

vzhledem k napjatému rozpočtu ČSJ bez finanční podpory. 

 

6. V naléhavý záležitostech byla projednána záležitost nehotového výpočtu rozdělení podpory ALT 

a podpory klubů. Pokud se nepodaří zrealizovat výpočty dle současného systému do 

30.8.2024.bude následně použit zjednodušený model na základě účasti  na pohárových 

soutěžích. 

 

7. Příští jednání KM bude prezenčně u příležitosti MČR v Pavlově dne 30.8.2024. 

Úkol pro všechny členy KM je připravit si podklady pro jednání o úpravách směrnice C22 a 

směrnic související v působností této komise. 

 

 

  

Diskuse probíhala průběžně k projednávaným tématům 

 

Schůze ukončena 21:30 

 

Zapsal:  Petr Přikryl předseda KM 

 

 



 
 

 
 

 

Pravidelná měsíční zpráva za červenec 2024 
 

Sportovní centrum mládeže 
Lodní třída: ILCA 
 
Trenér: Štěpán Novotný 
 

• Závod WS MS Youth Lago di Garda 12.-19.7. 
o Účast: Linda Dokoupilová, Jan Valenta 
o Na Gardu se přijelo 12.7. a během tohoto dne se přebraly lodě a vše se připravilo. Nakonec 

kvůli povětrnostním nebylo možné tento den jít trénovat. Následně byl možný trénink 13. a 
14., kdy se zároveň konala Practice race, které se závodníci účastnili. Závod začínal 15.7. a 
skládal se z pěti závodních dnů a celkem v plánu bylo devět rozjížděk, které se podařilo odjet. 
Vítr byl pro Gardu klasický, odpoledne naskakoval jižní vítr se sílou 4-8 m/s. Poslední den se 
jezdilo i na ranní vítr, který byl ze severu a měl podobnou sílu. 

o Hodnocení závodníků 
§ Linda Dokoupilová, 7./53 

• Linda předvedla perfektní závod, kdy se od začátku držela mezi nejlepšími 
deseti. A do konce před poslední rozjížďkou držela 4. místo na shodu bodů se 
3., bohužel poslední rozjížďku nezvládla a skončila na perfektní 7. místě. Linda 
měla před tímto závodem delší pauzu, kvůli zdravotním problém způsobeným 
zraněním na Last Chance regatě v Hyeres. Velmi pěkně startovala, zde byl vidět 
velký posun hlavně v nabraní sebevědomí, kdy se jí dařilo startovat z těžkých 
míst. Zároveň měla velmi dobrou rychlost jak při jízdě proti větru i po větru. 
Poslední dvě rozjížďky se jí nepovedli takticky, byly velmi složité, protože jižní 
vítr začal být ovlivňován bouřkami, které po obědě začali přicházet. Celkově je 
závod velmi povedený a jedná se o jeden z nejlepších českých výkonů na tomto 
závodě. 

§ Jan Valenta, 47./62 
• Honzovi se závod nepovedl. Měl problémy se starty a poté bylo velmi těžké se 

dostat na čistý vítr, a to z důvodu hustoty pole, které převážně jezdilo na jednu 
stranu. Rychlost neměl špatnou, ale jak již bylo řečeno, hlavním problémem 
byly starty. Bohužel se ani v jedné rozjížďce nedostal mezi top20 závodníků. 



 
 

 
 

 

Myslím, že hlavním důvodem byla nevyježděnost v takto kvalitním poli. Bude 
zapotřebí více tréninku a tréninkových regat v zahraničním těžkém poli. 

o Odkaz na výsledky: 
§ https://worldsailingywc.org/2024-results-centre/ 



Pravidelná měsíční zpráva za červenec 2024 

Sportovní centrum mládeže 
Lodní třída:  iQFoil 
Trenér: Milan Hájek 
Datum: 2.8.2024 

ME Y&J Embrun, FRA 2. - 11. 7. 2024 

Mistrovství Evropy nezačalo nejlépe. Po vydatných dešLch a spoustě dřeva na vodě, bylo jezero nejdříve pro trénink 
uzavřeno, později byl závod přesunut dále po proudu, bohužel do míst se slabší termikou a horším zázemím. 

I tak se nakonec závod podařilo celkem úspěšně uskutečnit, ale za cenu méně rozjížděk a celkově dlouhého čekání na 
břehu. Závod trval i s měřením 10 dní, což je opravdu hodně. Course race se jel jen první den, pak už jen slalom. Vítr 
foukal jen odpoledne od 2 hodin průměrně 8 - 10 kn. Závodu se zůčastnilo celkem 344 mladých závodníků ( U15, U17 
a U19). Česko reprezentovalo 9 juniorů a juniorek. Měli jsme zastoupení ve všech kategoriích, kromě U17 dívky, na co 
nejsme zvyklí. Více o závodě ZDE. 

Nela Sadílková 3. místo U19 

Nela jela dobře celý závod, dobře startovala na slalomech a dařilo se ji i v course race. Do finálové rozjížďky pro tři 
nejlepší postoupila bez problémů ze semifinále. Na startu finále se ji nepodařilo chyft poryv a tak neodjela v levitaci. 
Zbylo na ni i tak skvělé 3. místo, i když jsme pomýšleli na 2. Vítězná Italka byla ale skvělá, stejně jako celá první pětka. 
Na Nele byl vidět výpadek z jarního tréninku. Jestli chce lepší umístění na letošním MS Y&J a nadále bojovat o 
reprezentaci v seniorské kategorii, bude muset výrazně zvednout podíl tréninkových dní na vodě. Předpoklady má 
obrovské. 

Alex Lojínová 21. místo U19 

Alex je prvním rokem v U19. Měli jsme plán do 20. místa a to se +- povedlo. Je to pro ni letos hlavně o sbírání 
zkušenosL a naježdění co nejvíce hodin na vodě s kvalitníma sparingpartnerama. Přechod na menší plachtu ji příšL 
rok určitě pomůže. 

Markéta Štěpánková 34. místo U19 

Makyna nezajela nejlepší závod. Možná ztráta mofvace, možná kombinace se slabším větrem a dlouhým a úmorným 
čekáním na břehu zapříčinilo horší výsledek, než jsem čekal. Se svým umístěním nemůže být spokojena, zvláště, když 
je to její poslední rok v U19. Bohužel, další letošní plán má individuální a s SCM se zúčastní až říjnového MS. 

https://www.sailing.cz/clanky/nela-sadilkova-zrodop-iqfoil-teamu-treti-na-juniorskem-mistrovstvi-evropy


Šimon Skřepek 60. místo U19 

Šimon je stejně jako Alex letos také prvním rokem v silné kategorii U19. Střídal lepší a horší výsledky, ale dostal se do 
zlaté skupiny a náš cíl splnil. Prof větru patří k rychlým závodníkům, bohužel ho brzdí slabší zaďák. V dalším tréninku 
se musí zaměřit hlavně na rychlost na zadní vítr a jízdu ve slabém větru na všech kurzech. ZaLm se mu nedaří dostat 
do levitace ve větru, kdy ostatní už létají. 

Vojtěch Kaczur 118. místo 

Jeho třeL místo od konce nebudu více komentovat. Jeho výkon je jedno velké zklamání. 

YOUTH SAILING WORLD CHAMPIONSHIPS 2024 Garda 12. - 19. 7. 2024 

Závod se odjel ve skvělých podmínkách na Gardě. Český iQFoil reprezentovala Nela Sadílková a Šimon Skřepek. Více o 
závodě ZDE. 

Nela Sadílková 4. místo  

Tento závod se jede bez finálových rozjíždět a tak jsme trochu doufali, že by se Nela mohla dostat na bednu. Celý 
týden jezdila prakfcky konzistentně na 3. místě, za Italkou a Angličankou. Bohužel ji nevyšly poslední dva dny a tak je 
z toho nakonec bramborová medaile. I ta je však skvělá a po 1. místě v Brazílii máme další skvělý výsledek v 
juniorském windsurfingu.  

Jak jsem psal už výše, Nela má velké tréninkové manko,  ostatní holky mají natrénováno daleko více a to se nyní 
projevilo. Nelu ještě čeká, společně s českou reprezentací, MS U23 a pak na podzim MS Y&J na Mallorce. 

Šimon Skřepek 27. místo 

U Šimona jsme tajně doufali umístění někde okolo poloviny, teda 20. místa. 27. místo není špatné, ale stejně jako v 
Embrunu ho srážel horší zadní vítr a celkově jízda ve slabém větru. Teď má ještě dost času do podzimního MS Y&J na 
tom zapracovat tak, aby se dostal znova bez problémů do zlaté skupiny a tady zajel ještě lepší výsledek. 

https://www.sailing.cz/clanky/trikrat-vprvni-desitce-na-lake-garda-youth-sailing-world-championships-2024


 

 

 

 

 

 

Pravidelná měsíční zpráva za červenec 2024 
 

Sportovní centrum mládeže 

Lodní třída: Optimist 

Trenér: Jakub Halouzka 

Datum: 13.8.2024 

 

Organizační, administrativní a technické činnosti: 

• Řešení organizačních záležitostí týkajících se akce v Travemunde - IDJM (International Jugend Deutsch 

Meisterschaft), 

• Komunikace s rodiči dětí zařazených do SPS 

• Příprava a organizace dalších nadcházejících akcí  

Trénink a mistrovství Německa v Travemunde (IDJM) 

Po návratu z mistrovství Evropy na začátku července se většina SPS závodníků vydala na různá soustředění po ČR (Velké 

Dářko apod.). V druhé půlce července jsme pak vyrazili do Travemunde mezinárodní mistrovství Německa, které se 

konalo v rámci 135. ročníku Travemunder Woche.  

Před závodem nás čekal třídenní trénink. V Travemunde jsme chtěli především trénovat tolik potřebnou jízdu ve 

velkých vlnách. První den foukal silný vítr z moře, takže panovaly k tomuto účelu ideální podmínky. Ukázalo se, nakolik 

nám stále chybí adekvátní práce tělem i otěžemi na vlnách, která by minimalizovala náklon lodě při jízdě na stoupačku. 

V druhé půlce tréninku také bylo vidět, že i kondiční hledisko hraje roli.  Většina závodníků začala s vyvažováním, prací 

tělem i prací s otěžemi polevovat.  

 



Další dva tréninkové dny foukal již slabší vítr a bohužel již bez velkých mořských vln. Zaměřovali jsme se proto více na 

starty a techniku obratu. Během tréninkových dní jsme také absolvovali náročné a přísné měření.  

 

Poté nás již čekal pětidenní závod. Na startu se představilo 240 závodníků. Většina byla z Německa, ale nachyběli také 

závodníci ze Švédska, Norska, Holandska, Španělska, Ukrajiny apod. I během celého závodu nakonec foukal vítr ze 

břehu. Závodní komise zůstávala s naším okruhem docela blízko břehu a tak se podmínky spíše podobaly jezernímu 

jachtingu než tomu mořskému. Nejezdili jsme klasickou IODA trať, ale namísto ní O2 a I2, tedy tratě, které se zpravidla 

jezdí například ve tříde ILCA. Rozjížďky byly docela krátké (okolo 40 min). Byť byl vítr skákavý, tak zejména první dva 

dny často celou (relativně krátkou) stoupačku vydržel foukat stočený z pravé či levé strany (a pak prudce přeskočil). 

V těchto dench se nejlépe vedlo Hynkovi Dokoupilovi. Několikrát výbornně odstartoval a tak mohl pokračovat 

s výhodnou změnou (příp. do ní odočit). Blískl se proto dvěma dojezdy na 4. místě a dalšími dvěma v top 10.  

Třetí závodní den nefoukalo. Čtvrtý den 

byly v plánu nejprve finálové rozjížďky. 

Protestní komise však zpětně zrušila 

první rozjížďku a tak jsme dál 

pokračovali v kvalifikaci. Tento den ale 

panovaly poněkud jiné podmínky. 

Změny větru byly častější. I během 

krátké (cca 12 min) stoupačky přišly 2-4 

změny. V tu chvíli bylo potřeba po 

dobrém startu zůstat na středu a být 

schopný velmi rychle do těchto změn 

reagovat. To se zjména dařilo Filipovi 

Ottovi. Dve rozjížďky dokončil s dojezdy 

na 1. a 2. místě. Filip ukázal, že do 

budoucna u něj bude finále ve zlaté 

skupině ma zahraničních závodech 

zřejmě běžným standardem.  

Pátý (poslední) závodní den nakonec bohžel také již nefoukalo. Celkově nejlepší konzistenci ve variabilních podmínkách 

během celého závodu ukázal Dáda Hrubý, který skončil na 63. místě.  

Mimo jiné tento závod také prokázal, nakolik je důležitá i předzávodní příprava. Zodpovědnost a svědomitost při 

přípravě na břehu ještě u něktrých našich závodníků pokulhává a samozřejmě se to pak projevuje i na celkovém výkonu 

na vodě.    

Celkové výsledky: https://www.manage2sail.com/en-US/event/a0456f76-ddfd-493d-8f95-

3a9243cf1faf#!/results?classId=b23bbb8c-d7aa-45ad-9c94-41b7240769a4 

 

https://www.manage2sail.com/en-US/event/a0456f76-ddfd-493d-8f95-3a9243cf1faf#!/results?classId=b23bbb8c-d7aa-45ad-9c94-41b7240769a4
https://www.manage2sail.com/en-US/event/a0456f76-ddfd-493d-8f95-3a9243cf1faf#!/results?classId=b23bbb8c-d7aa-45ad-9c94-41b7240769a4


Vážené delegátky, vážení delegáti, vážení přítomní, 
 
dovolte mi, abych Vám z pověření Kontrolní komise Českého svazu jachtingu přednesl 
zprávu o její činnosti za uplynulé období.  
Kontrolní komise pracovala ve složení Jiří Bobek (předseda), Václav Brabec 
(místopředseda), Michaela Szmaragowski, Jan Hirnšal, Jiří Král, Pavel Schwarz a  Petr 
Sládeček. Kontrolní komise se celkem sešla od poslední Valné hromady na 4 zasedáních. 
 
KK pracovala s tímto rozdělením náplně kontrolní činnosti: 

• Václav Brabec a Jiří Král: dodržování zákonných, podzákonných a interních předpisů 
a Stanov ČSJ 

• Michaela Szmaragowski a Jiří Bobek: kontrola hospodaření a účetnictví 
• Jan Hirnšal a Petr Sládeček: kontrola činnosti a hospodaření KVS, SCM, SPS 
• Pavel Schwarz: dodržování závazných dokumentů vztahujících se k hospodaření 

s hmotným majetkem ČSJ 
 

V průběhu roku neobdržela KK žádný písemný podnět od členů ČSJ, ani požadavek ze 
strany VV nebo odborných komisí ČSJ.  
 
Jednání VV ČSJ se vždy zúčastnil předseda nebo místopředseda KK, všichni členové KK 
měli potom možnost se zúčastnit jednání všech odborných komisí. 
 
Z hlediska dodržování právních a interních předpisů lze konstatovat, že Výkonný výbor v 
uplynulém období pracoval na novelách interních předpisů (Registrační řád, Soutěžní řád) 
tak, aby odpovídaly platnému znění Stanov ČSJ.  
V uplynulém roce se ukázalo, že některé interní předpisy ještě bude nutné novelizovat (např. 
Jednací řád odborných komisí a pracovních skupin). Českému svazu jachtingu chybí interní 
směrnice, která by koncepčně a dlouhodobě řešila rozdělování finanční prostředků – dříve se 
jednalo o směrnici C2 - Zásady financování ČSJ.  
Výše uvedená zjištění však nejsou porušením zákonů nebo interních předpisů, ale spíše 
námětem ke zlepšení efektivity fungování ČSJ a prevenci případných sporů. 
 
Při průběžné kontrolní činnosti bylo v listopadu 2023 zjištěno, že ČSJ nemá jednotný registr 
smluv. Je proto velmi obtížně dohledat smlouvy k některým závazkům i pohledávkám. 
Proto bylo doporučeno VV, aby zavedl evidenci smluv a přehledný systém jejich ukládání. 
Tento podnět KK následně VV napravil a nově jsou vkládány všechny smlouvy na jednotné 
úložiště.  
 
Kontrolní komise konstatuje, že nebyly zjištěny žádná porušení právních předpisů nebo 
Stanov ČSJ v této oblasti.  
 
Kontrolu hospodaření s hmotným majetkem ČSJ provedl Pavel Schwarz v únoru 2024 
v Roudnici nad Labem. Následně byla provedena členy KK (Brabec, Szmaragowski, Král) 
sekundární kontrola inventurního seznamu ČSJ, kdy bylo zjištěno, že některé položky 
inventurního seznam dle účetních výkazů nejsou aktuální. Některé nepřesnosti jsou 
důsledkem pronájmu movitého majetku dalším subjektům (ČWA, ALT 29er a 49er), další 
jsou důsledkem změny členů VV odpovědných za tuto oblast bez řádného předání veškerých 
písemností. Dle informací, které prezentoval člen VV Petr Přikryl na společném jednání VV a 
KK dne 21.3.2024, se na odstranění nedostatků pracuje.  
 
Namátkovou kontrolu účetnictví ČSJ prováděla zejména Michaela Szmaragowski, která 
došla k závěru, že při vedení účetnictví nedochází k pochybením, pokud se týká zaúčtování 
částek uvedených na prvotních dokladech.  
 



Jan Hirnšal, Petr Sládeček a Jiří Král potom prováděli namátkovou kontrolu účetních dokladů 
v rámci činnosti KVS, SCM a SPS.  
Některé doklady, zvláště pak cestovní příkazy u zahraničních cest jsou svojí strohou formou 
velmi obtížně kontrolovatelné a KK bylo doporučeno zavedení kontrolních mechanismů 
v této oblasti. Dále byly zjištěny nedostatky ve formě a způsobu vyúčtování služeb 
zahraničních trenérů u některých členů reprezentačního družstva. Kontrolní závěry v této 
oblasti není možné v ucelené formě dnes na jednání VH prezentovat, protože kontrola ještě 
stále probíhá. KK sděluje, že zjištěné nedostatky jsou průběžně předkládány členům VV 
společně s doporučeními jak tyto nedostatky odstranit, naposledy pak při společném jednání 
VV a KK dne 21.3.2024.   
 
Valná hromada v r. 2023 schválila roční odměnu pro místopředsedu VV ČSJ odpovědného 
za činnost sportovního úseku. Tato odměna je nyní vyplácena měsíčně na základě 
vystavených faktur. KK doporučuje VV přehodnotit a změnit způsob vyplácení schválené 
odměny nějakou formou pracovně-právního vztahu, např. pracovní smlouvou na zkrácený 
úvazek, dohodou o pracovní činnosti nebo dohodou o provedení práce, případně smlouvou o 
výkonu funkce. Vzhledem k příslušnému ustanovení Stanov ČSJ a procesním souvislostem 
navrhuje KK, aby tato VH zavázala VV vyvolat hlasování per rollam za účelem změny Stanov 
ČSJ tak, aby místopředseda ČSJ odpovědný za sportovní úsek mohl být odměňován dle 
následně uzavřené smlouvy. 
   
Kontrolní komise ČSJ konstatuje, že činnost VV ČSJ i přes výše uvedené nedostatky 

probíhala v roce 2023 ve smyslu platných stanov ČSJ, usnesení Valné hromady ČSJ konané 

v březnu 2023 a schválených dokumentů pro řízení jednotlivých činností v ČSJ. 

 

 

 

 

V Praze dne 23. března 2024   Jiří Bobek, předseda KK ČSJ 


